
 

 

Informacja z zebrania Komisji Zakładowej  NSZZ "Solidarność" SGGW w dniu 27 listopada 2012r. 

 

             W zebraniu uczestniczyli członkowie Komisji Zakładowej zgodnie z załączona listą obecności. 

Gościem zebrania była Pani prof. dr hab. Bożena Waszkiewicz -Robak, przewodnicząca Rektorskiej Komisji 

ds. Socjalnych w ubiegłej kadencji. 

Przewodnicząca  KZ dr  Maria Wesołowska wręczyła kwiaty i podziękowała  za wieloletnią współpracę 

naszego Związku z Panią Profesor jako Przewodniczącą Rektorskiej Komisji ds. Socjalnych. Podkreśliła 

życzliwość, obiektywizm i profesjonalizm  jakim kierowała się Pani Profesor w przewodniczeniu  Komisji. 

 

           W dalszej części zebrania Komisja omówiła następujące sprawy: 

 

1.Rocznicowa uroczystość organizowana przy ul Rakowieckiej . 

   Ustalono termin uroczystości - 12 grudnia 2012 r godz.16.00 ( przy dwóch głosach wstrzymujących). 

   Pani Przewodnicząca przypomniała program ubiegłorocznej uroczystości (Msza Św., złożenie kwiatów  

   pod tablicą, spotkanie przy lampce wina). Przewodnicząca zaproponowała, by w trakcie tegorocznych   

   obchodów uroczystości wyświetlić film pt. "80 Milionów - Numer Stulecia" w reżyserii Waldemara  

   Krzystka.  Film o brawurowym ukryciu składek członkowskich przed wprowadzeniem stanu wojennego.   

Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli propozycję. 

   Ustalono  odpowiedzialność personalną członów Komisji za realizację poszczególnych punktów  

   programu uroczystości.  

     * Poczet sztandarowy - Joanna Wyleżałek, Jacek Bujko, Krystyna Sroka 

     * Lista zaproszonych Gości - Joanna Wyleżałek, Maria  Kupczyk 

     * Msza Św. za zmarłych członków Solidarności - Maria Wesołowska 

        Modlitwa wiernych - Maria Gromadka 

     * Informacja o uroczystości na stronie internetowej SGGW - Joanna Wyleżałek  

     * Poczęstunek organizowany przez Lunch Bar Dyplomacja - Maria Kupczyk 

     * Wyświetlenie filmu ( obsługa Zespół Audiowizualny SGGW) - Maria Kupczyk 

     * Kwiaty do złożenia pod tablicą rocznicową - Maria Kupczyk  

        Ustalono również, że artykuł z obchodów uroczystości do umieszczenia na stronie internetowej  

        przygotuje Pani Sekretarz Komisji - Joanna Wyleżałek, zdjęcia z uroczystości wykona Ewa Kazubek. 

 

3. Ankieta KSN dotycząca podwyżek w roku 2013. 

    Pani Przewodnicząca przedstawiła ankietę dotyczącą negocjacji KSN NSZZ "Solidarność" z MNiSzW 

    na temat podwyżek i zasad podziału pieniędzy pomiędzy uczelnie w 2013 roku.  Członkowie Komisji  

    przedyskutowali  pytania  zawarte  w  ankiecie i  ustosunkowali  się do  nich w jawnym glosowaniu. 

    Ankieta i wyniki glosowania w załączeniu. 

     

4. Informacje z posiedzenia Senatu SGGW dniu 26 listopada 2013 r. 

    * Pani Przewodnicząca zapoznała zebranych z przebiegiem obrad Senatu. 

    Członkowie Senatu podjęli uchwały : 

     - o zmianie uchwały o zasadach gospodarki finansowej, 

     - w sprawie korekty planu rzeczowo - finasowego na rok  2012,   

     - w sprawie zmian w strukturze Uczelni:  

       a/ zmiana nazwy Pracowni Hodowli Owadów Użytkowych na Wydziale Nauk o Zwierzętach na  

           Pracownię Pszczelnictwa, 

       b/ zmiany w strukturze organizacyjnej Wydziału Nauk o Żywieniu Człowieka i Konsumpcji.  

          z Katedry Żywności Funkcjonalnej i Towaroznawstwa wydzielono Samodzielny Zakład Technik  

          w Żywieniu. 

     *  Na posiedzeniu Senatu przedstawiona została również informacja o działalności Wydawnictwa SGGW.  

       Dyrektor  Wydawnictwa  poinformował,  że  w  SGGW  wydawanych  jest  kilkanaście  wydziałowych  

       czasopism punktowanych. 



     Prof.  Motyl  poddał  pod  rozwagę propozycję, by z kilkunastu wydawnictw zrobić kilka   

       wyżej punktowanych.   Prorektor Niemiec stwierdził, ze  były takie próby , ale problem  stanowi    

tematyka  publikacji,  która  nie  zawsze  umożliwia łączenie czasopism.   

    Prof. Banasik i M. Wesołowska  zwrócili uwagę, ze osoby rozpoczynające karierę naukową powinni mieć 

możliwość publikowania  w zeszytach uczelnianych.  

Dyrektor  J. Kiriow podkreślił, że w ostatnim okresie znacznie zmniejszyła się liczba  zgłaszanych publikacji 

( skrypty, monografie). Prawdopodobnie jest to związane z faktem wstrzymania  przez  Ministerstwo  Nauki 

i Szkolnictwa Wyższego dotacji na wydawnictwa. 

 

  * Pani Dziekan dr hab.Grażyna Garbaczewska - prof. SGGW przedstawiła członkom Senatu informacje  

    o  aktualnym stanie  i  perspektywach  rozwoju  Wydziału  Rolnictwa i Biologii   ze  szczególnym  

    uwzględnieniem innowacyjności i współpracy z gospodarką. Podkreśliła znaczny wzrost publikacji 

    wysoko-punktowanych . Rektor Bielawski stwierdził, że 15 % wszystkich publikacji z listy filadelfijskiej  

    stanowią publikacje pracowników Wydziału Rolnictwa i Biologii.  

 

   * Rektor Bielawski przedstawił relację z posiedzenia Konferencji Rektorów Akademickich Szkół Polskich. 

     W dniach  22 - 24 listopada br. SGGW gościła rektorów uczelni wyższych z całej Polski. 

     Spotkanie odbyło się w Centrum Wodnym SGGW. Gospodarzem spotkania obok SGGW była Wojskowa  

     Akademia Techniczna.  Rektorzy mieli okazję zapoznać się z najważniejszymi osiągnięciami SGGW  

     w trakcie prezentacji prof. dra. hab. Alojzego Szamańskiego. 

     Gościem plenarnego posiedzenia KRASP był podsekretarz stanu w MNiSzW profesor Marek Ratajczak, 

     który przedstawił rektorom główne założenia finansowania nauki w Polsce. 

     Ważnym tematem były zamówienia publiczne w szkolnictwie wyższym i nauce. Rektorzy zwracali uwagę   

     na konieczność dokonania zmian zapisów odpowiedniej ustawy. 

 

 5. Przyjęcie nowych członków do NSZZ "Solidarność"    

     Deklarację członkowską złożył pracownik Wydziału Rolnictwa i Biologii. 

      Jednogłośnie zdecydowano o przyjęciu kandydatki w poczet członków  NSZZ "Solidarność" SGGW.  

  

 6. Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych.     

     Przewodnicząca poinformowała, że otrzymaliśmy od Rektora projekt preliminarza wykorzystania  

     środków ZFŚS w 2013 roku. Projekt uwzględnia dofinansowanie obiektów socjalnych w wysokości   

    1000.000 zł.   Przewodnicząca  przypomniała historię  umieszczenia  w preliminarzu  dofinansowania  

obiektów    socjalnych, podkreśliła protest NSZZ "Solidarność" i NSZZ "Solidarność80" przeciwko takiemu  

     wykorzystywaniu  środków funduszu. Członkowie Komisji dyskutowali nad zagospodarowaniem 

     rezerw finansowych ZFŚS  np. poprzez podwyższenie wysokości obecnych świadczeń, wprowadzenie  

     nowych ( wyprawka dla dzieci   w wieku szkolnym, bony towarowe). 

     Ustalono, że odpowiedź na pismo Rektora w imieniu Komisji Zakładowej przygotuje Tomasz  

Kondraszuk i Maria Kupczyk 

 

 7. Sytuacja w Niepublicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej SGGW. 

     Trudną sytuację personalną panującą w przychodni przedstawiła członkom Komisji Przewodnicząca. 

      Konflikt miedzy kilkoma pielęgniarkami i kierownictwem przychodni trwa już od dłuższego czasu. 

      Odbyło się spotkanie JMRektora, Prorektora W. Bielawskiego  i Kanclerza z personelem przychodni, na 

którym jedna z pielęgniarek  zapytała  o  uprawnienia   osoby koordynującej pracę pielęgniarek, co spotkao 

się  z oburzeniem   władz.    Przewodnicząca Komisji Zakładowej przeprowadziła rozmowę z 

pielęgniarkami przychodni.       Pielęgniarki podkreślały niezwykle skomplikowaną sytuację personalną 

panującą w ZOZ.   Ustalono potrzebę spotkania  z Panią doktor Agnieszką Szymańską - kierownikiem 

NZOZ SGGW.   Komisja delegowała na spotkanie Marię Wesołowską i Piotra Jurkę. 

 

8. Ocena nauczycieli akademickich za okres 2008-2011. 

     Jacek Bujko przedstawił  zebranym  członkom  Komisji  propozycję  pisma  skierowanego  do Senatu  

     SGGW  w sprawie oceny nauczycieli akademickich. Pismo zawiera wniosek, by ocena  nauczycieli za  



     lata 2008- 20011,  jako nie podlegająca jeszcze zapisom nowej ustawy Prawo o Szkolnictwie Wyższym 

     nie skutkowała automatycznym zwolnieniem negatywnie ocenionych pracowników.  

     Ostateczną wersję pisma Jacek Bujko uzgodni z Panią Przewodniczącą i takie pismo skierowane zostanie  

     do Senatu SGGW.       

  

9. Wolne wnioski 

     * Małgorzata Okołowicz  przekazała informacje o poświeceniu kaplicy Matki Bożej Loretańskiej 

        i pomnika ofiar katastrofy smoleńskiej. 

        25 listopada o godz. 19.00 w Kościele Akademickim Św. Anny odprawiona została uroczysta  

        Msza Święta, podczas  której została poświecona kaplica Matki Bożej Loretańskiej oraz pomnik  

        ofiar katastrofy smoleńskiej powstały z inicjatywy środowiska akademickiego Warszawy.  

        Uroczystości przewodniczył kardynał Kazimierz Nycz Metropolita Warszawski. 

        SGGW reprezentowało cale Kolegium Rektorskie  i wielu pracowników. 

  

     *  Krystyna Jeske poinformowała  o spotkaniu pracowników Centrum Analitycznego z Prorektorem 

       prof. Janem Niemcem. Pan Prorektor przedstawił plany restrukturyzacji Centrum i podał nazwiska  

       pracowników, dla których być może nie będzie miejsca w nowym zespole. 

Maryla Kupczyk, Maria Wesołowska. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


